
 

 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 20 maart 2019 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer Gerrit Venis (fractie: PRO Sliedrecht)  
 

 
Onderwerp: Aankoop gronden Sliedrecht Buiten.  
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

 
1. Is de gemeente Sliedrecht op dit moment al eigenaar van alle voor 
de realisatie van het bestemmingsplan Sliedrecht Buiten nodige gronden? 
2.       Zo niet, welke gronden en van welke eigenaar/eigenaren zijn dan 
nog nodig? 
3. Waarom zijn deze gronden nog niet verworven? Wat zijn de 
motieven van de eigenaar/eigenaren om (nog) niet te verkopen? 
4.       Op welke termijn verwacht u wel over deze gronden te (kunnen) 
beschikken? 
5.       Als de eigenaar/eigenaren niet bereid blijkt/blijken de gronden aan 
de gemeente Sliedrecht te verkopen, wat is dan de slagingskans van de 
realisatie van het bestemmingsplan (met onder meer de verplaatsing van 
de voetbalvelden)? 
6.      Hoe zinvol (ook financieel gezien) is het starten van een 
bestemmingsplanprocedure als uit de beantwoording van bovenstaande 
vragen zou blijken, dat de eigenaar/eigenaren helemaal niet van plan zijn 
grond/gronden aan de gemeente Sliedrecht te verkopen?  
 



Toelichting: 
Nu op woensdag 27 maart a.s. met de inloopavond over het  
Voorontwerp bestemmingsplan (VO) Sliedrecht Buiten een begin wordt 
gemaakt met de procedure om het recreatief knooppunt te realiseren, is 
PRO Sliedrecht benieuwd of de gronden in het betreffende gebied 
allemaal al in eigendom van de gemeente zijn. 
Als dat nog niet het geval is, is het starten van de procedure misschien 
wel voorbarig. 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Gerrit Venis 
 

 


